
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 8 8  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 15.06.2022 г. 

Днес, 15.06.2022 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК08-12786/1/29.09.2021 г. относно 

отпускане на еднократна безвъзмездна финансова парична помощ 

 

Г. Илиев – Повод за доклада е едно трагично събитие, което се случи миналата година. 

Става въпрос за наш дългогодишен служител от повече от 33 години стаж, 

единственото й работно място. Тя е майка на две деца, едното от които е все още 
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непълнолетно. Завършва сега образованието си. Идеята  да помогнем на това дете. 

Бабата на децата също не е в добро финансово положение. Майката по време на 

отпуската си падна и загина. Не искам да давам оценки, аз съм давал за нея много 

кратно високи оценки, но тя беше лицето на р-н „Слатина. Самите граждани я обичаха. 

Позволих си да публикувам съобщения за това, което се е случило и самита граждани 

изказаха много дълбоки съболезнования от загубата. В момента предмат на доклада е 

това, че непълнолетното дете има нужда от помощ, тепърва му предстои да поеме 

житейския си път. Отделно имаме и морално задължения. Знаете какви са нивата на 

заплатите в районната администарция. 

 

Д-р Койчев – Аз лично бих се отзовал. Случаят е ясен, пределно трагичен. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се  

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 2 от дневния ред: Писмо № СОА22-МЦ29-266/03.06.2022 г. относно искане за 

изграждане на покривна фотоволтаична централа в сградата на ЦПЗ „Проф. Н. 

Шипковенски“ ЕООД 

 

Д-р Попова – Във връзка с влошаване енергийната ефективност и скока на цените на 

електричеството и на материалите, съм събрала оферти и съм в преговори за 

изграждане на фотоволтаична система на сградата на ЦПЗ. Стойността е около 100 000 

лв. 

Д-р Койчев- Има едно ново координационно звено, все още не е изяснено дали 

търговски дружества трябва да минават за одобрение. Правомощията надхвърлят това. 

Все пак ще консултира проекти. Да имате предвид, че има още един етап. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 3 от дневния ред: Писмо № СОА22-МЦ29-276/08.06.2022 г. относно 

подмяната на две резервни части (Блок за мултиплексиране/демултиплексиране 

на високочестотните канали и Блок управление на периферните системи на 

апарата) във връзка с повреда в магнитно-резонансната апаратура MAGNETOM 

ESSENZA в „Отделение по образна диагностика“ УПМБАЛ-София „Св. Йоан 

Кръстител“ ЕАД 

 

Проф. Димитров – Не е лесно да поддържаш високоспециализирана апаратура. Все 

нещо се сменя. Всичко се поддържа със собствени средства. За в бъдеще трябва да има 

център, да бъде заделена някаква сума за поддръжка. 

Проф. Петров – Нямате ле договор за поддръжка, но този блок трябва да си го купим. 

Апаратът е на 10 години. Стойността е 27 000 без ДДС. 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 4 от дневния ред: Писмо № СОА22-МЦ29-273/08.06.2022 г. относно 

рарешение за предприемане на действия за осъвременяване на системата за 

съхранение и обработка на образите в „Отделение по образна диагностика“ 

УПМБАЛ-София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД 

 

Проф. Димитров – Това е другото, което трябва да се купи, защото трябва да се 

архивират образите, да се пазят. 

 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 



За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 5 от дневния ред: Писмо № СОА22-МЦ29-258/30.05.2022 г. относно 

закупуване на медицинска апаратура за нуждите на МБАЛ „Княгиня 

Клементина“ – София ЕАД със собствени средства 

Д-р Б. Петров – Става въпрос за ведицинска апаратура, крайно необходима за 

лечебното заведенеие. Тя е за различни звена, единият апарат е за операционната на 

двете хирургии и урология, анестезиологичен апарат. Другият апарат е за отделението 

по урология. Най-новият анестезиологичен апарат е на повече от 20 години. Една от 

залите в момента не работи поради тази причина. Другата апаратура е за очно 

отделение след обшщирен мотивиран доклад на новия началник на отделението. 

Представлява скенер за очни изследвания. Разпространен е във всички модерни очни 

клиники в София. По този начин ще се привлекат нови пациенти. Изследването става 

бързо и качествено, диагнозата също. 

 

Д-р Койчев – Виждам, че новият началник на очното отделение разширява дейността и 

това е свързано с привличането на пациенти и увеличаване на приходите, нали така? 

Това е релевантно. 

 

Д-р Петров – Другият апарат е портативен ехографски апарат за отделението по 

пулмология. Сега падна вълната на Ковид, но има постковид синдроми, но си 

продължава нормалната патология в белодробните заболявания. Той е портативен и ще 

може да се използва в пулмология, в реанимация и в операционна. 

 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 6 от дневния ред: Покана № СОА22-МЦ29-268/06.06.2022 г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 27.06.2022 г., 10.00 ч. 

 

Комисията определя д-р Антон Койчев. 

 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

Заседанието по т. 7 се води от д-р Веселин Милев. 

 

 

По т. 7 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК66-4990/18.05.2022 г. относно 

предложение за сключване на медицинска застраховка на служителите на СО и 

районните администрации 
 

 

Д-р Койчев – Знаете, че това беше дълъг процес. Работната група се сформира след 

дискусиите за отпускането на еднократни помощи, дали има или няма субективизъм. 

Тази работна група извърши голям обем от дейност, обединихме се почти единодушно, 

за да се елиминари всякакъв вид субективизъм, да се премине към сключване на 

здравни застраховки. Бяха извършени проучвания на индикативни стойности, разбира 

се, сумата е доста по-голяма, но така се избюгва субективното мнение. Затова вървим 

към този тип решение. На финансова комисия се обсъди, разбирасе, ще излезе по-

скъпо, но ще бъде по-справедливо. 

 

Комисията подкрепя доклада. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Проф. Иво Петров - за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 8 от дневния ред: Разни 

 



Проф. Петров – Благодаря на всички за подкрепата за иницативата за дефибрилация. Готова е и 

пътната карта за внедряване на територията на Столична община. Всяка организация има право 

да инсталира апарати за дефибрилация и да се обръща към нас за обучение. Смятам, че вървим 

в правилна посока. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 12.20 часа. 

Протоколът е изготвен на 16.06.2022 г. 

 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика 

Д-р Антон Койчев,дм 

 

 

 

Заместник Председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

Д-р Веселин Милев 

 

 

 
 


